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ČESKO: Předseda hnutí Trikolóra Václav Klaus mladší ve svém tradičním komentáři  vyjádřil svou
nesmírnou frustraci z toho, jakým způsobem česká vláda řeší koronavirovou krizi. Její strategie má
podle něj vždy jen 14denní horizont, což nedovoluje lidem vést plnohodnotný a kvalitní život. Politik
proto varuje před následky a nabízí řešení.

Podle Klause ml. dnes neexistuje žádné větší téma než paralýza společnosti, ke které jsme přišli
v důsledku dlouhodobě trvajícího lockdownu a polo-lockdownu. Politik upozorňuje, že za život
v takovém stavu máme vděčit jen vládě, jejíž strategie se vždy omezuje jen na zhruba 14denní
horizont.

„Teď roste počet nakažených, tak teď to vydržte, abychom si mohli užít Vánoce (nebo
něco jiného). Hlavně nic nedělejte a ležte doma na gauči – vláda se o vás postará,“
rekapituluje Klaus ml. vládní poselství.

Politikovi je ale zřejmé, že se vymlátit virus do nuly „opatřeními“ vůbec nedá. Vláda se tak podle něj
o nás nepostará a spíše svým jednáním dosahuje zcela opačných výsledků.

„Bez energie tisíců samostatných a činorodých lidí, kteří se nebáli převzít zodpovědnost sami za
sebe, zaměstnat další lidi, vytvořit z ničeho něco – tato země zchudne. Brutálně zchudne ,“ varuje
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Klaus ml.

Rychlost ztráty všech svobod a energie je podle něj děsivá.

„Ještě 15 takovýchto měsíců a budeme si chodit pro potraviny (stále chudší) do
„centrální covidové výdejny“. Opatření budou dokonalá – kromě práce v nadnárodních
nebo znárodněných provozech velkých podniků – nebudete smět nic a půjdete z práce
nejkratší cestou domů nebo na jiné přikázané místo. V televizi se budete moci dívat na
bezdivákové sporty čím dál vzdálenější vašemu zájmu. Vaše děti sportovat smět
nebudou,“ líčí Klaus ml. nepříznivé vyhlídky.

Ještě víc je podle něj důležité, aby se mladé generace vzdělávaly, což je po instinktu rozmnožování
hned druhá nejsilnější emoce u skoro všech živočišných druhů snažících se o přežití. Klaus ml.
zdůrazňuje, že to dnes naši děti dělají distančně a nefunguje to.

„Spousta učitelů a škol se snaží (zvláště lepší školy), ale na hodně z nich se snaží méně
nebo jim to nejde. Nůžky se rozevírají. Nejde to z povahy věci. Kdyby byla distanční
výuka lepší nebo srovnatelná – již dávno jsme propustili všechny učitele a učilo jen
dálkově 10 nejlepších v republice – ušetřili bychom stovky miliard korun za učitele a
budovy a šatny a hřiště. Lokálně by se zaměstnávali jen kontroloři testů a psychologové
na konzultační povídání si přes internet,“ upozorňuje Klaus ml.

 

Klaus ml. tak v této souvislosti požaduje návrat dětí do škol. Podle něj je přitom potřeba hledat
řešení, jak zajistit dodržení co nejvíce hygienických standardů. „Například pravidelné testování žáků.
Měření teploty při vstupu. Jasné a rychlé trasování a karantény. Sledování dat,“ uvedl politik.

Klaus ml. podotýká, že Česká republika nedělá v tomto směru nic, a přitom prodělává tři miliardy
denně.

„Máme děti, které se vzdělávají (školky, prvňáci a druháci) – čili kde jsou data – kolik je mezi nimi
pozitivně testovaných oproti třeba páťákům? Je pozitivita v těchto dvou skupinách zhruba stejná?
Pak školy otevřete okamžitě,“ píše Klaus ml.

Podle něj ale „jen všechno plošně necháme zavřené a budeme čekat“. Předseda hnutí Trikolóra tak
chce, aby apatickému čekání nastal konec. „Epidemii musíme čelit aktivně, celá společnost a děti
patří do škol!!“ je přesvědčen Vaclav Klaus ml.
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